
Delegatska vprašanja in
pobude

Delegat KS Murgle Marjan Keršič- Belač
je svojo pobudo iz prejšnje seje skupščine
posredoval pisno. Predlagal je, da se kip
Edvarda Kardelja odstrani iz skupščinske
dvorane. Po opravljenem glasovanju je bil
njegov predlog sprejet, za realizacijo pa so
zadolžili skupščinske službe.

Nekaj »cestarskih vprašanj«, kot jih je sam
označil, je nato posredoval Ciril Stanič - de-
legat KS Kolezije. Nanašala so se na to, kako
da občina ne razpolaga z načrti za cesto Ma-
lence - Šmarje, do čimprejšnje gradnje Prul-
skega mostu ob skupnem iskanju najboljše
rešitve, do predloga, da se smeti in odpadke
vozi po obvoznici, do boljše razrešitve Do-
lenjske ceste . . . Tudi Jože Kuralt iz KS To-
mišelj se je navezal na cestne težave in še
posebej na ižanko ter se zavzel za prekatego-

rizacijo in popis lokalnih ter krajevnih poti (o
tem se govori od februarja 1985), kar naj bi
bilo pripravljeno do oktobra. Tomaž Šegula
iz Trnovega je izpostavil tri probleme in sicer
ureditev Prulskega mostu, parkirišč GP Gro-
suplja na Emonski, obvoza v času festivala
v Križankah ter za to prosil pomoč pri občin-
skih upravnih organih.

Delegat KS Brezovica Janez Tomšič je
podčrtal nujnost novega statuta za KS in
pozval izvršni svet, da čim prej pripravi pred-
log. Postavil je tudi vprašanje kaj s pričeto in
nedokončano melioracijo na Brezovici ter
navedel primer neizdaje dovoljenja za obrtni-
ka. Jožica Zrim iz Zelenega loga je odločno
protestirala proti predlogu Cirila Staniča, da
bi se težki promet preusmeril na Cesto dveh
cesarjev - edino povezovalno cesto v te KS,
ki je po nekajletnem asfaltiranju zopet moč-
no poškodovana z infrastrukturnimi vodi
vred.

Nadvse aktualno vprašanje Vnanjegoriča-

nov o tem, kdaj bo dokončno urejeno zajetje
Virje, je postavila Špela Pugelj. Zahtevala je
stalno kontrolo pitne vode, vprašala o upra-
vičertosti višine prispevka za urejanje mestne-
ga zemljišča za tiste KS, ki nimajo urejene
komunalne infrastrukture. Na skupščino pa
je tudi naslovila prošnjo, da pomaga čimpreje
razrešiti problem zobozdravstvene ambulan-
te, odnosno ureditev dvoizmenskega dela
v njej. Marko Čuden iz KS Notranje Gorice je
prav tako zahteval stalno kontrolo pitne vode
in vprašal, kako bo najsmotrneje urejen ob-
voz v času zapore lokalne ceste. Matjaž Gru-
den delegat DPZ je opozoril na čimprejšnjo
ureditev ceste v Velike Lašče, saj je na enem
samem odseku letno tudi 37 prometnih ne-
sreč. Predlagal pa je, da se na izvenmestnem
območju, tam, kjer niso sprejeti prostorsko
izvedbeni dokumenti in zatorej ni možna le-
galna gradnja, formira skupščinska komisija,
ki bo ugotavljala (ne)spornost možnosti
gradnje.


